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Enkel fråga

Fungerar dialogen om Gävle kommuns hbtq-arbete?

Vänsterpartiet har sedan flera år lyft frågan om ett hbtq-råd i kommunen. Detta för att 
säkerställa delaktighet och påverkansmöjligheter för hbtq-communityn i Gävle kommuns 
verksamheter.

Behovet av ett hbtq-råd har avvisats med hänvisning till att detta skall tillgodoses genom 
arbetet med det sociala hållbarhetsprogrammet. I samband med att den fjärde Pride-veckan 
startade i augusti 2019 skrev majoriteten en debattartikel i vilken klargjordes att RFSL, Gävle 
Pride m fl kommer att bjudas in till dialogmöten i syfte att förbättra kommunens arbete i alla 
dess delar för trygghet, jämställda och jämlika villkor, icke-diskriminering och delaktighet 
och inflytande. Samtalen skall leda till att hbtq-personers livsvillkor stärks och förbättras.

Det kan konstateras att det inte skett någon rapportering avseende dessa möten. En naturlig 
plats för återrapportering är t ex sociala hållbarhetsutskottet. 

Frågor

Kommer dessa dialogmöten att återrapporteras i det sociala hållbarhetsutskottet?

Kommer det att möjliggöras för oppositionen att delta i dessa dialogmöten?
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